FS2004 Scottish Twin Pioneer

Swissair 

2 different liveries

Original aircraft & panel by Mike Stone

Repainted by Jean-Jacques Parel

INSTALLATION

Unzip the file and copy the file in the aircraft index of FS2004.

LEGAL

This file is the property of the author.

It is forbidden to make money with these files. The files may not be bundled in any media without written permission by the author.

The archive must be distributed without modification to the contents of the archive.

Redistributing this archive with any files added, removed or modified without the prior permission of the author to the texture and the author of the graphic model is prohibited.

The inclusion of any individual file from this archive in another archive without the prior permission of the author to the texture and the author to the graphic model is prohibited.

All zip file uploaded in a web site without permission is immediately to take out!

Legal proceedings possible for no respect to these rules.

( Air label 2004

THANK YOU TO RESPECT THESE RULES

REPAINTING 

For repainting permission, please write to Mike Stone, thanks; this mail is in this web site.

For your repainting, use only the original aircraft to Mike Stone.

Please no use this file for your repainting, is forbidden. Thanks.

For beautiful aircrafts, get in the web site flightsim.com and search; Mike Stone; Bob Bongiovanni... and me, Jean-Jacques Parel.

(Air Label 2004

Visit the website to Mike Stone ; http://www.pmstone.com/
For all informations to my VA Clémentine Airways

http://clementineva.site.voila.fr/
Contact; clementine_airways@bluemail.ch
INSTALLATION

Décompresse le fichier zip et copie-le dans le dossier aircraft de FS2004.

DISPOSITIONS LEGALES

Cette archive reste la propriété de son auteur.

Il est strictement interdit de faire payer pour la distribution de cette archive. Sa distribution est totalement gratuite.

Sa distribution sur un site web, ou par n'importe quel autre moyen est totalement interdite sans l'accord de l'auteur des textures et du modèle graphique original.

Cette archive doit être distribuée telle quelle sans aucune modification.

Toutes modifications de cette archive sans autorisation de l'auteur des textures et du modèle graphique sont totalement interdites.

Toute insertion de cette archive dans une autre archive est totalement interdite sans autorisation de l'auteur des textures et de l'auteur du modèle graphique.

Tout travail effectué sur cette archive sans autorisation et uploadé sur un site sera directement retiré.

Je me réserve le droit de poursuivre légalement les contrevenants.

(Air Label 2004 

MERCI DE BIEN VOULOIR RESPECTER CES REGLES
REDECORATION

Pour les autorisations de redécorations, écris à Mike Stone ; l’adresse est sur son site.

Pour les redécorations, utilise que les appareils de Mike Stone. 

Toute utilisation de cette archive pour la repeindre est totalement interdite.

Pour de beaux appareils, va sur le site flightsim.com et cherche ; Mike Stone ; Bob Bongiovanni...et moi, Jean-Jacques Parel
(Air Label 2004
Visite le site web de Mike Stone ; http://www.pmstone.com/
Pour toute informations sur Clémentine Airways, ma VA

http://clementineva.site.voilà.fr
Contact ; clementine_airways@bluemail.ch



